
Hoolekogu protokoll nr 1, 20.11.2023 

Algus 17.30, lõpp 19.20 

Koht: Kostivere Kool 

Kohal: Silja Risti, Veiko Kurs, Reili Valo, Annika Treiman, Siiri Erm-Nairismägi, Annika Nigol, Kaidy 

Matveus, Anneli Raudlam, Hannes Rosenberg, Marko Olop 

Külalised: Priit Põldma, Art Kuum 

Puudus: Kertu Aruvel (haigestus) 

 

Päevakord ja arutelu teemad: 

1. Tutvumisring 

- Silja Risti – Kostivere Kooli direktor, varasemalt olnud pikalt erinevate hoolekogude liige 

- Veiko Kurs – lapsevanem – 2., 4. klass 

- Art Kuum – külaline, Jõelähtme valla abivallavanem (ehitus, planeerimine, transport, 

keskkond)  

- Reili Valo – õpilasesinduse president ja esindaja hoolekogus 

- Annika Treiman – lapsevanem - 5. klass 

- Annika Nigol – õpetajate esindaja ning 6. klassi klassijuhataja 

- Kaidy Matveus – lapsevanem – 1., 5., 8. klass 

- Anneli Raudlam – Jõelähtme valla esindaja hoolekogus, Kostivere aleviku vanem, Kostivere 

Kooli vilistlane 

- Hannes Rosenberg – lapsevanem – 1., 7. klass 

- Priit Põldma – külaline, Jõelähtme valla abivallavanem (haridus, sotsiaal, kultuur, sport) 

- Marko Olop – lapsevanem – 3., 6., 8. klass 

- Siiri Erm-Nairismägi – lapsevanem – 4., 6. Klass 

Puudus: 

- Kertu Aruvel – lapsevanem – 4. klass 

 

2. Kostivere Kooli hoolekogu esimehe valimine 

- Kandidaadiks esitati Hannes Rosenberg. Teisi kandidaate ei esitatud. Hannes Rosenberg oli 

valmis kandideerima. 

- Hääletus: Hannes Rosenberg poolt 8 liiget, 0 vastu, 1 erapooletu 

 

3. Kostivere Kooli hoolekogu aseesimehe valimine 

- Kandidaadiks esitati Kaidy Matveus ja Kertu Aruvel. Mõlemad kandidaadid on valmis 

kandideerima.  

- Hääletus: Kaidy Matveus poolt 7 liiget, 0 vastu, 2 erapooletut 

                  Kertu Aruvel poolt 0 liiget, 0 vastu, 9 erapooletut 

 

4. Kostivere Kooli hoolekogu koosolekute sekretär 

- Keegi ei olnud valmis võtma püsivat sekretäri rolli. 

- Ettepanek – hoolekogu liikmed ise teevad protokolli selliselt, et igaüks saab vähemalt ühe 

korra kahe aasta jooksul protokolli koostada. Lisame tänasesse protokolli eesnime järjekorras 

nimed ning järgmisest korrast alustame esimesest nimest. 



- Nimekiri eesnimede järgi: Anneli Raudlam, Annika Nigol, Annika Treiman, Hannes Rosenberg, 

Kaidy Matveus, Kertu Aruvel, Marko Olop, Reili Valo, Siiri Erm-Nairismägi, Silja Risti, Veiko 

Kurs. 

- Otsus: 9 poolt, 0 vastu, 0 erapooletut 

 

5. Kostivere Kooli hoolekogu aasta tööplaani kinnitamine 

- Eelmise hoolekogu poolt oli valmis tehtud hoolekogu aasta tööplaani kavand. Direktor Silja 

Risti oli selle saatnud ka eelnevalt tutvumiseks. 

- Otsus: aasta tööplaan kinnitati 9 poolthäälega 

 

6. Jõelähtme valla esindaja Priit Põldma ülevaade peamistest haridusvaldkonna teemadest 

- Õpetajate palga teema on kindlasti täna päevakorral – eks näeme, mis tulevik toob; 

- Väga kiire uute vallaelanike lisandumine on väljakutseks – sellel aastal lisandus 370 uut 

inimest (peamiselt Loo piirkonda). See toob ühelt poolt kaasa lisatulusid ca 1500 EUR inimese 

kohta, kuid samas see toob ka väga suured investeeringuvajadused. Näiteks Loo piirkonda 

vaja kohe juurde luua kaks lasteaia lisarühma, mille investeering ca 1 milj EUR. 

- Loo lasteaias avatakse aasta alguses 2 moodul rühma. 

- Loo kooli mahutavus on ületanud kriitilise piiri. Surve nii elanike lisandumise, Lasnamäe 

piirkonna elanike ja Ukraina taustaga laste poolt. Hetkel umbes 23% muukeelseid lapsi – ka 

see lisab survet investeeringutele keeleõppe jms osas. Hetkel enam muult õpilasi kooli ei 

võeta kui ainult enda valla elanikke. 

- Vald planeerib Loo kooli laiendamist – 2 uue tiiva juurdeehitus; 

- Seejärel on plaanides ka Loo noortekeskuse, spordihoone ja muusikakooli ehitus, kuid see 

hetkel kaugem plaan – seni vaja Loo vana spordihoonega hakkama saada; 

- Kostiveres hetkel suur projekt noortekeskus ja päästehoone; 

- Kostivere Kooli laiendus - potentsiaalne pikemas perspektiivis, hetkel plaane ei ole. Enne seda 

tuleb vajadusel mõelda moodulite põhisele lähenemisele. Selleks vaja kindlasti aga ka aega 

planeerimiseks ja eelarveks. Kui on ettepanekuid kooli laienduse kohta, siis anda valda teada. 

Lootust on, et mingil hetkel saame mõne projekti abiga finantseerimist kooli juurdeehituse 

jaoks. 

 

7. Liikluslahendusest Kostivere Kooli sissesõiduteel 

- 1,5 aastat olnud erinevaid mõtteid ja arutelusid eelmise hoolekoguga. Nüüd vaja veel 

viimased kooskõlastused saada ning eelarve kinnitada. Tõenäosus on suur, et 2024. a kevadel 

saab ehitama hakata. Kokkulepitud lahendus hõlmab: 

o Bussipeatuse laiendus; 

o Kergliiklustee bussipeatusest ilma teed ületamata kooli poole; 

o Ülekäigurada koos teekõrgendusega, et soovi korral saaks bussipeatusest tulles või 

sinna liikudes, ületada kooli viivat teed ohutumalt mööda ülekäigurada; 

o Lasteaia poolse kergliiklustee ja autotee eraldamine postidega; 

o Peatumistasku mõnele autole kooli viiva tee ääres, et lasta kooli poolt tulevad autod 

mööda 

o Kõverpeegel kooli viiva tee otsa, et oleks enne pöörde sooritamist hea näha, kas on 

veel tulijaid  

- Arutati ka seda, et tuleks e-posti listides juhtida vanemate tähelepanu, et ikkagi autodega 

kooli ette sõitmine väheneks. Mõned mõtted allpool. Jätkame järgmisel koosolekul ning 

vajadusel lepime e-posti teel vahetegevusi kokku: 



o Üleskutse rattaga kooli tulla – rattaparklaid on juurde vaja. Arukülas käib ca 80% 

lastest võimalusel rattaga koolis; 

o Teha hommikusest ajast nö time-lapse kiirendusega video ja seda ka näidata olukorra 

ilmestamiseks; 

o Keegi meist ei taha ju, et lastega õnnetusi juhtub – samas juba on olnud selle aasta 

algul ehmatavaid lugusid, kus õnnetused on väga lähedal olnud; 

o Korrata hommikusi tähelepanu juhtimise aktsioone; 

o Lisada teeotsa kollane suur silt. 

 

8. Koolibusside teema ja lisatranspordi vajaduse küsitlus 

Koolibusside teemal rääkis vallast Art Kuum: 

- SEBE hange – periood 5 aastat, millest 2 a on möödas; 

- Olukord märgatavalt parem kui eelmise hankepartneriga; 

- 5 bussi ja 700+ km päevas, aga kahjuks me kõiki vajadusi 100% kindlasti ära ei suuda katta; 

- Huviringi bussi enam kahjuks ei ole – riigipoolne toetus kadus ära ning vallal ei ole kohustust 

tagada huviringide transporti. Proovitakse arvestada nii palju kui saab olemasolevate 

koolibussi aegadega; 

- Põhimõtteliselt valmisolek vallavalitsusel teha koostööd vanematega, et leida võimalusi 

transpordikulude kompenseerimisel.  Samas siin kindlasti vaja läbi mõelda täpsed 

kriteeriumid ja korralduslik pool; 

- Kooli poolt on märgatud väga suurt vajadust, et Neeme läheks buss hiljem (nt Kostiverest kell 

16.30), et 3.kooliastme õpilased saaksid vajadusel olla ka 8.tunnis ja osaleda 

konsultatsioonides ning järelvastamistel.  

- Siiri-Erm Nairismägi andis ülevaate küsitluse tulemustest: 

o Vastused saabusid 51 lapse kohta. 

o Õhtust lisatransporti vajab 21 last.  

o Suunad, kuhu vajatakse väljumisega Kostiverest: Linnake, Mäealuse tee, Rebala (4 

last), Manniva, Toominga, Neeme, Haljava tee Teearu (äärmisel juhul Urke) (2 last), 

Nurga talu, Aruaru, Haljava tee (2 last), Koogi kauplus, Kurgla, Jägala. 

o Suunad, kust vajatakse saabumisega Kostiverre: Vandjala. 

o Transporti vajatakse erinevatel päevadel erinevatel kellaaegadel. Ühel juhul toodi 

välja, et hommikuse Kostivere suunas liikuva bussi graafik vajaks korrigeerimist, et 

lapsed ei peaks 10 minutit (Jägala) bussipeatuses seisvas bussis ootama. 

o 8 lapse kohta vastati, et nad on transpordi puudumise tõttu jäänud ka soovitud 

huviringidest kõrvale. Ühel juhul vastati, et kuna linna poole on peale tundide lõppu 

vähe busse käigus, piirab see lapse võimalust osaleda linnas pakutavates trennides 

o 7 lapse vanemad (neist 3-l sama vanem) on nõus transporti pakkuma. Enamasti siis, 

kui veavad ka oma lapsi. Üks vanem vastas, et võtke julgelt ühendust ja leiame 

lahenduse. Üks vanem oli võõraste laste transpordikohustuse vastu võtmise vastu, 

kuna pole selge, millal on oma lapsed terved ja millal haiged ega taha seetõttu teisi 

peresid alt vedada. 

- Otsus: Siiri-Erm Nairismägi saadab detailse ülevaate abivallavanemale (Art Kuum) ning 

suhtleb temaga võimalike lahendusvariantide osas ja teeb järgmiseks hoolekogu 

koosolekuks ülevaate. 9 poolthäält 

Anneli Raudlam pidi varem lahkuma. 

 



9. Õppekava muudatus B-võõrkeele õppe teemal 5. ja 6. Klassides 

Direktor Silja Risti oli saatnud muudatusettepaneku tutvumiseks. Lühidalt 

muudatusettepaneku sisu: 

a. Kostivere Kooli õppekava üldossa on lisandunud B-võõrkeele valikusse hispaania keel, 

mille saavad valida need õpilased, kes alles alustavad B-võõrkeele õpet; 7.-9.kl see 

muudatus ei puuduta; 

b. 5.ja 6.kl on B-võõrkeele valikus vene ja hispaania keel – 5.kl on vene keelt 1 

tund/hispaania keelt 1 tund nädalas ja 6.kl on vene keelt 4 tundi/hispaania keelt 3 

tundi nädalas. Vene keelt on rohkem, sest tähed on teised ja seda keelt on lastel 

raskem omandada. Lisatund on pandud vabatunni ressursist. 

- Otsus: Muudatusettepanek sobib ja kinnitati 9 poolthäälega 

 

10. Vene keele õpetamise teemal 

- 5.kl on 1 tund ndl, et tutvuda vene keelega. Tavapäraselt algab B-võõrkeele õpe 6.klassist. 

Põhikooli lõpuks tuleb saavutada B-võõrkeeles A2 tase. 

- Reili Valo rääkis, kuidas nad vene keelt õpivad. Hetkel on Reili 8.kl õpilane. 

 

11. Kriisireguleerimise (hädaolukorra) plaan 

- Tulenevalt viimastest erinevatest sündmustest, kus tehti pommiähvardusi koolidele üle Eesti 

ning õnnetusjuhtumiga koolis, vaadati ning täiendati kogu kooli kollektiiviga hädaolukorra 

plaani. See dokument on eelnevalt valla ja politsei poolt üle vaadatud ning kinnitatud. 

Hädaolukorra plaanid ei ole avalikud dokumendid, mida jagada kodulehel või muudes 

kanalites; 

- 2023/2024 õppeaasta jooksul toimub õpetajatele esmaabi koolitus; 

- Hoolekogu poolt soovitus lisada tegevuskavasse see, et iga vähegi tõsisema õnnetuse korral 

teha kõne 112 ning küsida juhtnööre.  

 

12. Koolilõpu kuupäev 2023/2024 õppeaastal 

- Hetkel otsus, et see on 11. juuni ja seetõttu 21. dets on individuaalse õppe päev. 

- Üleriigiline viimane koolipäev peaks olema 12.juuni, kuid kuna sel päeval on 9.kl valikeksam, 

siis ei saa samal päeval teha aktusi. 

 

13. Ekskursioon „Tunne Eestit“ jätkumine sellisel kujul 

- Sooviks kindlasti jätkata, aga sõltub eelarvest. Selgub jaanuaris. 

 

14. Erasmus+ programmist 

- Tegevused kindlasti jätkuvad; 

- Meile tulevad Katalooniast külalised aprillis 2024; 

- Meie 6.-9. klass ehk vanem kooliaste läheb Katalooniasse külla aprilli vaheajal. Kool korraldab 

katsed ja kandideerimise õige pea; 

- Itaaliast külalised siin mai teisel nädalal. 

 

15. Õppeedukus peale Kostivere Kooli lõpetamist  

- Idee ja ettepanek, et Kostivere Kool saadaks Haridusministeeriumisse päringu. 

o Koolil on teada, kui palju lõpetanutest edasi läks õppima ning kuhu.  

o Lisaks kas on võimalik saada infot näiteks viimase 5 aasta kohta edasise õppeedukuse 

ja lõpetamiste ning õpingute jätkamise kohta. 

- Kas ja kuidas saame ise uurida lõpetajate käest – mingi küsitlus e-posti teel? 



- Annika Nigol rääkis oma endistest õpilastest, kes kuhu on edasi läinud ja kuidas neil läheb. Nt 

endine õpilane Emma Treiberg on meie koolis klassiõpetaja.  

- Jätkame järgmisel korral. 

 

16. Stuudiumi täitmisest 

- Palve, et pikalt ette teada olevad kodutööd, ülesanded oleksid õpetajate poolt pandud 

Stuudiumis kodutööde alla. Siis on ka lapsevanemal ja õpilasel hea juba pikalt seda ette näha, 

infot leida ning sellega arvestada. 

- Hinnete taga võiks olla kõikidel kirjas, mille eest hinne on saadud ja võimalusel ka punktid või 

töö soorituse protsent. Paljudel õpetajatel on need asjad märgitud, kuid mitte kõikidel. 

 

Järgmisse korda kandusid üle allolevad teemad: 

1. Huviringide lisatranspordi osas tagasiside ja võimalikud lahendused valla poolt 

2. Vilistlaste õppeedukus peale lõpetamist 

3. Veipimise temaatika 

4. Nutiseadmete kasutamise kord 

5. Õpetajate päeva korralduslik pool tulevikus 

6. Kooli arengukava täitmise ülevaade 

7. Direktori 2023/2024 aastaplaani, eelarve ülevaade 

8. Jooksvad teemad 

 

• Järgmine Kostivere Kooli hoolekogu koosolek toimub 18.jaanuaril, algusega kell 17.30. 

 

 

Koosolekut juhatas: Silja Risti ja Hannes Rosenberg 

Protokolli koostas: Hannes Rosenberg 


